
RADA MIEJSKA
W SOCHOCTNIE

ul. GuzikarzY 9

09-110 SOCHOCIN

o.0002.3.2024

Protok6l nr IIll2024

z III Sesji Rady Miejskiej z dnia27 czerwca2024

Obrady rozpoczgto2T czeruvca2|24 o godz.09:00, azakoirczono o godz. 11:36 tego
samego dnia.

Ad-1

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie - otworzyt III Sesjg

Rady Miejskiej w Sochocinie IX kadencji samorzqdu gminnego. Przewodniczqcy stwierdzil,

2e w Sesji uczestniczy 14 Radnych, co stanowi quorum wladne do podejmowania

prawomocnych uchwal.

Powitano wszystkich obecnych na sesji (wg. list obecnoSci stanowi4cych dokumentacjg sprawy

o.0002.3.2024).

Porzqdek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnoSci obrad.

2. Wnioski w sprawie porz4dku obrad.
3. Zatwierdzenie protokotru nr III z Nadzrvyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sochocinie

z dnia 23 maja2024 roku,
4. Informacja o stanie bezpieczeristwa i porz4dku publicznegow 2023 roku.
5. Wnioski w sprawach r62nych, bieZ4cych.

6. Informacja Burmistrza o dzialaniach migdzysesyjnych.
7, Rozpatrzenie i zatwierdzenie raportu Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin o stanie

gminy w tym realizacjg polityk, program6w i strategii, uchwal rady gminy i budZetu
obywatelskiego za 2023 rok.

8. Debata nad raportem o stanie gminy.

1) Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Sochocin wotum
zaufania.

9. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego jednostki samorz4du
terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu za 2023 rok i udzielenie
absolutorium dla Burmistrza.

l) Prezentacja sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu
Miasta i Gminy Sochocin 2a2023 r. orazinformacja o stanie mienia.

2) Przedstawienie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej o przedloaonym pruez
Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin sprawozdaniu z wykonania budZetuza2\23 rok.

3) Dyskusja.
4) Podjgcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniemz wykonania bud2etu Miasta i Gminy Sochocin 2a2023 rok.



5) Zapoznanie Rady Miejskiej z uchwal4 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Sochocinie o opinii wykonania budzetu Miasta i Gminy Sochocin za 2023 rci
i wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin.

6) Przedstawienie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Sochocinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta
i Gminy Sochocin 2a2023 rok.

7) Dyskusja.
8) Glosowanie nad uchwalqw sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Sochocin

absolutorium ztyitht wykonania bud2etu Miasta i Gminy Sochocin 2a2023 rok.
10. Podjgcie uchwaly:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sochocin;
2) w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Sochocin na2024 rok;
3) w sprawie okreSlenia wysokoSci oplaty za koruystanie z wychowania przedszkolnego

uczni6w objgtych wychowaniem przedszkolnym do korica roku szkolnego w .o[u
kalendarzowyffi, w kt6rym kohcz4 6 lat, w prowadzonych przez Miasto i Gming
Sochocin publicznym przedszkolu i oddziala ch przedszkolnych w publicznych szkolach
podstawowych;

4) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabieg6w pielggnacyjnych pomnika przyrody;
5) w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyst4pienia do sporzqdzeniamiejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sochocin dla teren6w w granicach
administracyjnych wsi Biele, Ciemniewo, Gutarzewo, Kgpa, Kuchary Kr6lewskie,
Kuchary Zydowskie, Milewo, Wycinki, Zelechy;

6) w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyst4pienia do sporz qdzeniamiej scowego planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sochocin dla teren6w w granicach
administracyjnych wsi Baraki, Budy Gutarzewskie, Koliszewo, Kolonia Sochocin,
Kondraj ec, Podsmardzewo, Rzy, Smardzewo, Wierzb6wiec;

7 ) w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyst4pienia do sporz 4dzeniamiej scowego planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sochocin dla teren6w w granicach
administracyjnych wsi Bolgcin, Ciemniewo Budy, Droadbyn, Gromadzyn, Idzikowice,
Jgdrzej ewo, Koloz4b, Niewikla, Pruszkowo, S lepowrony;

8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
teren6w poloZonych w mieScie Sochocin;

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Sochocin dla teren6w w granicach administracyjnych wsi: Biele, Ciemniewo,
Gutarzewo, Kgpa, Kuchary Kr6lewskie, Kuchary Zydowskie, Milewo, wycinki
i Zelechy;

10)sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzewrego gminy Sochocin dla
teren6w w granicach administracyjnych wsi: Baraki, Budy Gutarzewskie, Koliszewo,
Kolonia Sochocin, Kondrajec, Podsmardzewo, Rzy, Smardzewo i Wierzb6wiec;

1l)w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochocin dla
teren6w w granicach administracyjnych wsi: Bolgcin, Ciemniewo Budy, Droadhyn,
Gromadzyn, Idzikowice, Jgdrzejewo,Kolozqb,Niewikla, Pruszkowo i Slepowrony

ll. Zaml<nigcie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Sochocinie.

Ad -2
Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie przeszedl do

punktu 2 porz1dku obrad ,,Wnioski w sprawie porz4dku obradr,.
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O godz. 9.15 do posiedzenia Sesji Rady Miejskiej dol4czyl Radny Krzysztof

Dziggielewski.

Przewodniczqcy stwierdzilr 2e w obradach uczestnicry 15 radnych.

Pan Przewodnicz4cy zapylala, czy ktoS z Paristwa Radnych chcialby zabral glos w sprawie

porz4dku obrad.

Pan Waclaw Rutkowski - Radny zglosil wniosek formalny w sprawie usunigcia z punktu

1 0 podj gcie uchwal podpunkt6 w : 5,6,7 or az uzasadnit wniosek.

Gtosowanie w sprawie Wniosek formalny w sprawie usuniecia z punktu 10
podjgcie uchwal podpunkt6w: 5,6,7 - czas gtosowania: 27 czerwca 2024, godz. 09:
18, wyniki: ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE Slf: 10, BRAK GI-OSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski WSTRZYMUJQ SlQ, Jakub Gburzyiski (ZA), Pawel Giranowski
WSTRZYMUJE SlH, Zbigniew Gontarek (ZA), Stawomir Gwiazdowski (WSTRZYMUJE SlQ, Jerzy Karabin
WSTRZYMUJE SlQ, Dariusz Kujawski (PRZECIW, lzabela Ku2niewska (WSTRZYMUJE SlH, Stanislaw
Kwiatkowski WSTRZYMUJE SlQ), El2bieta Olszewska WSTRZYMUJE SlH, Jolanta Monika Olszewska (ZA),
Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (WSTRZYMUJE SlH, t-ukasz Szabrafski WSTRZYMUJE SlH,
Katarzyna Wodarska (WSTRZYM UJ E S I E)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Sochocinie stwierdzil,2e wniosek nie zostal podjgty.

Ad- 3

Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie przeszedt do pkt. 3

porzqdku ,,Zat'vvierdzenie protokolu nr II z Nadzrvyczajnej Sesji Rady Miejskiej

w Sochocinie z dnia 23 maja2024 roku." i zapytala czy w sprawie protokolu z poprzedniej

sesji, ktoS z Paristwa Radnych chcialby zabrad glos.

Nikt nie zabraL glosu

Ad-4

Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Sochocinie przeszedl do pkt. 4 porz4dku ,,Informacja

o stanie bezpieczeristwa i porz4dku publicznegow 2023 roku."

Pan Adam Malirfiski - I Zastgpca Komendanta Policji w Plorisku przedstawil informacjg

o stanie bezpieczeistwa i porz4dku publicznego w 2023 roku na terenie gminy Sochocin.

(Informacj a stanowi zal.qcznik protokolu).

Soltys wsi Wierzb6wiec - zadal pytanie dotycz1ce zabzaczenia na poboczach dr6g, kt6re s4

niebezpieczne.

Pan Adam Malirflski - | Zastgpca Komendanta Policji w Plorflsku ,,Dzien dobry Paflstwu,

witam Paristwa serdecznie. Chcialbym sig z Paristwem z pierwszej okolicznoSci przywital,bo



wigkszoSd z Paristwa mnie nie zna I nre znam wigkszoSci z Was. Jak wiecie, dopiero od 13

czerwcajestem na to stanowisko powolany, zatowno tak jak Pan Komendant, kt6rego dzisiaj

wSr6d nas nie ma, bo jest na planowanym urlopie. Dzigkujg Paristwu bardzo za to dzisiejsze

zaproszenie. Jest to dla nas bardzo wailne, zeby by(, wSr6d Was, wSr6d spoleczeristwa,

wysluchiwai Waszego glosu, sluchad Waszych uwag i to tych pozytywnych i tych negatywnych

rownieL. Dlatego mam cich4 nadziej g i j estem wrQcz przekonany , Le nasze wizliy w Sochocinie

bEd? cotaz czgstsze, 2e bEdziemy goS6mi na takich wlaSnie spotkaniach i na sesjach tu wSr6d

Paristwa. Szanowni Pafstwo, jeSli chodzi o bezpieczeflstwo og6lnie na terenie powiatu

ploriskiego, to mamy przyjemnoSd pracowai my jako policjanci w bardzo trudnym

i specyficznym terenie. Przestgpczol6 na terenie Ploriska i terenie powiatu plof,skiego og6lnie
jest doS6 batdzo rozwinigta. Na to wptryw mazapewne bliskoS6 niestety garnizonu stolecznego

warszawskiej aglomeracji tak naprawdg i to,ZejesteSmy takim powiatem przejezdnym, wigc

czgsto sig zdarza w ostatnim czasie,2e przestEpcy,kt6rzy sobie robi4 turne po calej polsce

w postaci l<radzie2y zt62nego rodzaju artykul6w w sklepach do Plot'rska wlaSnie bardzo czgsto

zawitaj4. JeSli chodzi o bezpieczeflstwo, Szanowni paristwo na terenie waszej gminy jest ona na

dobrym poziomie. Sochocin generuje jakichS tam strasznych, strasznych naduLyc w zwiqzku

z tym zwiqzanych. Chcialbym tylko zaznaczy|,2e w ubieglym roku zaistnialo na terenie

dzialania miasta i gminy Sochocin 25 przestgpstw w charakterze kryminalnym, z czego cztery

to byly uszkodzenia mienia, jedno to byly b6jka, pobicie, 7 kradzie1y zlamaniemi 13 kradzie1y.

S4 to takie najbardziej uciqZliwe przestgpstwa, kt6re dotykaj4 Was wszystkich. S4 to wlamania

do dom6w, do r6znego rodzaju altan, do gospodarstw rolnych. Mamy cichq nadziejg, wrgcz
jesteSmy pewni, patrz4c na ostatnie wydarzenia ,2e udalo nam sig ztymproblemem doS6 mocno

powalczy6 i go wyeliminowai. MieliSmy takie dwie grupy na naszym terenie, kt6re bardzo

ladnie sig uaktywnily. Panowie i panie powychodzily z zaklad.6w karnych i wr6cily do starego

zawodu. Niestety jak to na o96l bywa udalo nam sig te dwie grupy skutecznie wyeliminowa6.

Cala 6semka goSci na chwilg obecn4 w areszcie Sledczym w Plocku i mamy cich4 nadziejg

ze prgdko nie wyjdzie. Maj4 na swoim koncie kilkadziesiqt roanego rodzaju kradzie1y

zwlamaniem. I tak naprawdE to oni najbardziej generowali na terenie zar6wno waszej gminy
jak i terenie powiatu puriskiego rohnego rodzaju tego typu przestgpstwa. JeSli chodzi

o wykroczenia szanowni paristwo uci42liwe szczegolnie dla was dla spoleczeflstwa bylo ich 46

w ubieglym roku. Trzy z nich to zakl6cenia ladu i porz4dku. 15 kradzie2y imienia kt6re
generowaly jako wykroczenia oruz spo|ywanie alkoholu w miejscach publicznych a bylo ich
28. Na paristwa terenie dzielnicowymi s4 aspirant Robert Grabowski i aspirant sztabowy

Mariusz Pajewski. Jest to dw6ch dzielnicowych. JeSli chodzi o iloSi spgdzonych slu2b na terenie
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pafstwa gminy bylo ich w ubieglym roku 796 z czego 386 to byli wtaSnie policjanci, wasi

policianci, wasi dzielnicowi. 394 slulby pelnily tutaj komorki ruchu drogowego i 16 slu2b

funkcjonariuszy Wydziatru Kryminalnego. JeSli chodzi obezpieczefistwo w ruchu drogowym na

pewno siE ono poprawi zuwagi na to, 2eprzebudowano rondo na Krajowej S0iak rownieZleraz

ztego co widzg ladnie przebudowano ten odcinek w kierunku na Maluzyn. Natomiast ju2 sobie

zdajq sprawE z tego, 2e pewnie za chwilkg bqdziecie dla nas paristwo czgsto monitorowad

z proSb4 o skierowanie pewnie patroli ruchu drogowego, bo jak to Zycie pokazuje ladna rlowa

droga powoduje to, 2e kierowcom chcecie jeLdzi(, szybciej. Wigc je2eli takie potrzeby bEd4 na

pewno bgdzierny siE u paristwa pojawiad. W ubieglym roku na waszym terenie zaistnialo

zdaruei drogowych 37 zczego 5 to byly wypadki drogowe r32to tak zwane mniejsze czyli

kolizje drogowe. Szanowni Paristwo og6lnie naprawdg na terenie Sochocina mozemy

powiedzie6 spokojnie 2e jest bezpiecznie. Mamy ci4gle z tylu glowy i pr6bujemy coS robi6

w kierunku przywr6cenia posterunku, natomiast nie jest to temat latwy na chwilg obecn4,

z \wagljak Pafstwo pewnie wiecie, og6lne problemy finansowe instytucji, w kt6rej ja pracujE,

wigc ten temat iest jakby odsuwany caly czas, przesuwany caly czas w czasie. Mamy cich4

nadziejE,Zebyc mole w niedalekrej przyszloSci sig ten temat uda sfinalizowa6, bo taka obecnoS6

policjantow na waszym terenie bylaby na pewno jeszcze lepsza dla poprawy bezpieczenstwa na

terenie waszej miejscowoSci. Czy sq jakieS pytania do mnie?"

Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie zapytal czy Paristwo

Radni maj4 pytania do Pana Komisarza?

Soltys wsi Wierzb6wiec zadal pytanie ,,Dlaczego policja nie wpiywa na samorzqdy,

na urzgdnikow,Zeby kosili pobocze? Skrzyzowanie. Tam jest naroSnigte. Nawet w Sarbiewie

byl wypadek, bo tam nic nie wida6, iak sig wje1dZa. Nawet na tej piEddziesi4tce . Tu siE wjeAdZa

od Smardzewa i nie wida6, bo zaroSnigte. ,,

Pan Adam Malifiski - | Zastgpca Komendanta Policji w Plorfisku kontynuowal: ,,Proszg

Pana, jtL odpowiadam. Wsp6lpracujemy z zarzqdcamr dr6g i to tak bardzo dobrze

wsp6ipracujerny. Natomiast powiem brutalnie, my tak naprawdg nie wszgdzie sig mozemy tak

na chwilg obecn4 pojawi6, wigc chocialby takre spotkanie jak to dzisiejsze r wrzyta u Pafistwa

powoduje to, 2e o tych problemach sig dowiadujemy. I mam tu gor4c4 proSbg, gdyby takie

problerny siq faktycznie pojawiatry, gdybyScie zauwaZyli pafistwo w waszych malych

miejscowoSciach, 2e coS niedobrego sig dzieje, my prosimy po prostu o kontakt z nam| tak.

Powiem szczerze, ze nie jest nas lla tyle wystarczajqce, zebySrny sig tak powiem wszEdzie mogli

pokazac i wszystko zauwaLy1, wigc takie uwagi s4 dla nas bardzo cenne. Mam nadziejg, 2e uda

sig jakiS temat bardzo szybko rozwiqzac i wplyn46 nazarzqdcE drogi. Nie wiem kto jest zarzydcq



drogi, czy tojest powiat, czy tojest ewentualnie lJrzqd, Gminy, Zeby te pobocza faktycznie

wykosi6. Problem teL podejrzewam jest z natury finansowej, dlatego Ze wiemy, Ze zaruqdcy

dr6g podpisujq te umowy z wykonawcami tez na jakiS czas okreSlony. Te koszenia chyba

odbywaj4 sig kilka razy na parg do roku, wigc to te| pewnie generuje jakieS Srodki finansowe.

Natomiast bgdziemy to brali pod uwagg, obiecujg Panu i bgdziemy spr6bowa6 w tym temacie

coS robi6.

Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie zapytalczy pafstwo

Radni maj4 pytania do Pana Komisarza?

Nie bylo wigcej pytar[

Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Sochocinie podzigkowal Panu Komisarzowi za

przedstawienie spraw ozdanra o bezpieczeristwie.

Pan Adam Maliriski-I Zastgpca Komendanta Policjiw Plor[sku kontynuowal: ,,podpowiem
jeszcze jedn4 tzecz. Szanowni Paristwo, mamy takie coS jak KMZB, Mapa zagro1eh

bezpieczenstwa. Jest to takie fajne internetowe narzgdzie, kt6re daje Pafstwu moZliwoS6

zgloszenia pewnych swoich problem6w, a nam pokazuje, gdzie te problemy sig znajduj q, tak?

I korzystajcie Pafrstwo ztego narzgdzia tak naprawdg, bo to jest takalqczno3i migdzy wami

a nami tak naprawdq. Sq to zgloszenia anonimowe, tam sig nie wpisuje numeru telefonu, swoich

danych, tylko zaznacza sig odpowiedni4 rubryczkE i wskazuje sig tak naprawdg co pairstwa

najbardziej nuftuje, tak? I chocialby takie wlaSnie nieprawidlowoSci w drogach, czyli chociailby

wlaSnie taniewycigtatrawa,to mozna spokojnie sobie kliknqA,lrrk? I to kliknig cieprzezparistwa

w Internecie tego zagro2enia. obliguje nas, policjant6w, do tego zebySmy na to miejsce

przyjechali, Dany odcinek drogi zlustrowali i zweryfikowali, czy faktycznie takie zagro1enie

wystgpuje. A jezeli wystgpuje, to na pewno wtedy przekazujemy tak4 informacjg do wlaSciwych

organ6w, Zeby takie nieprawidlowo Sci usun46. "

Ad-5
Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie przeszedl do pkt. 5

porz4dku,,Wnioski w sprawach r62nych, bie24cych.'o i poprosil przedstawiciela spolki Inalca

o przedstawienie wyjasnien zwiqzanych z licznymr uwagami mieszkaflc6w miasta Sochocin

w zakresie rozprzestzeniaj4cych sig zapach6w w ramach prowadzonej dzialalnoSci Inalca

Poland sp. z o.o.

Pan Grzegorz Kowalski - Przedstawiciel sp6lki Inalca ,,rPrzede wszystkim chcialem

podzigkowad Burmistrzowi, z ktorym mieliSmy juz okazjE sig spotka6 ponad miesi4c temu

w tym samym temacie, bo oczywiScie jest ta wsp6ipraca i komunikacja jest, ale zaleaalo nam,
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zaleZal,o teZ prezesowi Mateo Menconi nawet byd obecnym na tym spotkaniu. Niestety

pol.qczenia samolotowe, a dzialalnolc naszego zaklad:u jest dzialalnoSci4 riwiatow4,

tak przyporninam. W kazdym raziepoL4czenia samolotowe na to nie pozwolily. Ja nazywam sig

Grzegorz Kowalski, juz bylem na Radzie, nie byla to ta sama Rada, ale duzo znajomych twaruy

nadal widzg. Ze mn4 jest pan Tomkiel, kt6ry jest odpowiedzialny za wszelkie sprawy

Srodowiskowe w naszym zakladzie i tez jest na czele tego projektu, o kt6rym za chwilg.

Natomiast chciatrem teL przypomnie6, 2e rcprezentuje oczywi(cie i pre:zesa, i kierownictwo,

i zaklad, i firmq. Reprezentuje teZ 500 rodzin, kt6re pracuje docelowo,bgdzie pracowa6 teraz,

jesteSmy juz bliscy tego docelowego zatrudnienia w naszym zakladzie i dziEki dzialalnoSci

naszego zakladu ma mozliwo56 godnie 2y(,. TeZ chcialem przypomni e6, 2e dzialalnoSi naszego

zakladu moze czasami siE zwiqzac z jakql drobn4 uci4zliwoSciE, nad ktor4 teraz pracujetny,

Zeby zlikwidowa6, bo tak naprawdg to chyba jest jedyna, kt6ra jakoS dokucza i jesteSmy

w trakcie rozwiqzania, o czym powiem bardzo dokladnie za chwilg. Natomiast jest to zaklad,

kt6ry dziala generalnie na korzyS6 tego spoleczefistwa. My uwazamy Sochocin jako nasze

miejsce. Wszystko bgdzierny robic i robimy, Zeby dziala6 tutaj jak najlepiej na korzyS6

spoleczef,stwa, bo to jest nasz wsp6lny dom. JuZteraz staliSmy siE po roku dzialalnoSci bardzo

zlaczqcym graczem na rynku migsnym w Polsce. I obecnie rloze nie wiem, tak cala Polska nie,

ale calabranla migsna zna Sochocin bardzo dobrze, dlatego 2e jul duzy procent uboju Zywca

wolowego odbywa sig tutaj. I tak sig ju?tak utrwalilo, 2enawetzbran?y to siE nie m6wi,

wozimy do Inalki, tylko wozimy do Sochocina. I wszyscy, co pracuj4 w branzy migsnej, to tak

naprawdg jakby uslyszeli o Plorisku, to powie, aha, to jest to miasto kolo Sochocina. Bo juZlakie

s4 proporcje. Chcialem powiedziec, 2e zanim w og6le ta dzialalnoSd nasza sig zaczgla,

robiliSmy, t4 budowg prowadziliSmy bardzo dlugo, bo generalnie zanim w og6le my zaczgliSmy

j4 prowadzi6, to ta budowa od pocz4tku lat 90 byla w planie. I od pocz4tku lat 90. bylo wiadomo,

ze powstanie w Sochocinie jakiS zaklad miqsny. Wtedy nie bylo wiadomo, ze powstanie tak

nowoczesny i tak zaawansowany,jak i w rzeczywistoSci powstat, no bo wtedy nie byl to nasz

projekt. Nie bylo to projekt wiod4cej firmy w Europie, jeSli chodzi o obr6t rnigsem wolowym.

Robi4c to, robiliSmy rolne dzialania, niekt6re nawet nieznane gro mieszkafcom, ale kt6re

bardzo zwrgkszyly teZ bezpieczefistwo. Moze nie wszyscy wredzq,

2e po to, Zeby zaopatrzyc nasz zaklad, kt6ry jest naprawdg bardzo zaawansowanym, jeden

z najwigkszych, jeden z najnowoczeSniejszych, potrzebowaliSmy przerobid La nasz koszt cal4

magistralg gazow1. Co za tym idzie takhe i przylqcza do wielu domostw. I to mo2e tak

odkrEcaj4c gaz,to nie robi Zadnej rolnicy. Natomiast mektorzy mieszkaficy tej gminy siedzieli

na bombie, bo mieli bardzo starc przylqcza, w ktorych moglo sig zadziac wszystko, natomiast



teraz mqq Swie2utkie, nowiutkie, przez nas zaplacone. To tak woli wstgpu. RzeczywiScie

kwestia teraz odoru, kt6ry czasaml bo to nie jest kwesti E takE ciEglq i tego, kt6ry czasami sig

pojawia, stalo sig dla nas przedmiotem analizy bardzo dokladnej. My jesteSmy po roku bardzo

intensywnej pracy, w tym wla6nie zakresie. CaLy sztabpo czgsci tutaj koordynowany przezpana

Arkadiusza, robilo bardzo doglgbne analizy wszelakie, zeby zroztmie6 sk4d ten problem

w og6le powstaje, 2rodlo konkretne, kt6re zostalo okreSlone wlaSnie w oczyszczalni.

Oczywi6cie oczyszczalnia jest robiona przez,no nie przeznas osobiScie z panem Kaziem, tylko
ptzez fir.rr9 wiod4c4 w takich instalacjach. I tego typu sprawy wystgpuj4 dlatego, Ze akurat

Sochocin jest w takiej niecce. Jest bardzo fachowe wytlumacz enie, dlaczego tak sig stalo, a nie

inaczej, Natomiast jest teL opracowanie rozwiqzania. ZrobiliSmy analizy.

Z analiz wynikaj4 dwie rzeczy. Jedno, ze absolutnie nie przekraczamy Zadnej normy.

Srodowisko badalo nas kilka razy na proSbg naszq, s4siad6w, rutynowo i absolutnie pod

wzglgdem jakby czysto prawnym to moglibySmy nie robi6 nic, bo jesteSmy zgodni z wszystkim.

Natomiast nie jest to spos6b dzialania naszej firmy sprawdzanie tylko czy coS musimy, bo nie

musimy nic. Natomiast chcemy, chcemy i przeznaczyliSmy bardzo znaczqce, wielomilionowe

Srodki, Zeby ten problem w spos6b definitywny, absolutny, wedlug technologii

najnowoczeSniejszej i najskuteczniejszej wyeliminowa6. Rozwi4zanie jest tutaj

zwintalizowane. To jest rozwiEzanie docelowe. Nie wiem, czy tutaj wSr6d obecnych s4 jacyS

budowlaricy. W kazdymrazie mamy 27 metr6w Srednicy. To jest pracainzynieryjna ogromna,

bo to opr6cztego to biofilter i tak dalej. Jest to naprawdg bardzo skomplikowane i no niestety

proces, kt6ry musi potrwa6. Wedlug zapewnieri dostawcy to ostatni kwartal tego roku. I teraz

tak, czyli to, co zrobiliSmy,tobylaanaliza,projektowanie i wylonienie najlepszego z wszystkich

moZliwych rozwiEzah. To co zrobimy to bgdzie wlaSnie wprowadzenie tego najlepszego

z wszystkich mo2liwych rozwiqzari. Ale mamy lato i ten problem tak naprawdq to jest teraz

najwigkszy. Dzisiaj jest jeden chyba z upalniejszych dni od kiedy takprzynajmniej w ostatnim

czasie pamigtam. I jak kazdy czuje, nie czud nic. Dlaczego? Nie dlatego, Le ju7 zrobiliSmy to,

bo jeszcze tego nie zrobiliSmy, natomiast zrobiliSmy tymczasow e rozwiqzanie, kt6re nie daje aZ

takiej gwarancji, ale z tego, co wida6, co cztrc, daje efekt ju| natychmiastowy. I to jest

przyl<rycie. OczywiScie plandek4 robion4 na wymiar. Tutaj tez Srodki byly niemale, bo ponad

50 tysigcy jednak na rczwiqzanie, kt6re za dwa miesi4ce wyrzucimy, to jednak to bylo takim
batdzo mocnym uklonem dla spoleczeflstwa, dla tych grilli, kt6re wszyscy bgdziemy tutaj robi6

w nastgpny weekend i wszystkie weekendy pewnie aZ do pafudziemika, oby pogoda na to
pozwolila. W kazdym razie podjgliSmy sig tej takiej tymczas6wki, kt6ra jak wida6 jest ju2

skuteczna, bo chyba lepszego dnia na przetestowanie nizdzisiaj nie ma. I zakryliSmy plandek4,
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robiono na wymiar, to s4 te firmy, kt6re robi4 dla transportu. Bylo to teZ nielatwe, bo wszystko

wymaga i czasu, i bezpieczeflstwa, to wszystko siq wi42e ze zmiennoSci4 pogodow4,

to wszystko musi byi bezpieczne i dla naszych pracownik6w, i dla naszej produkcji, bo nasza

produkcja nie moze ustai. My marny transporty Zyv'rych zwrerzqt. Gdyby coS siq stalo,2e nagle

nie moze dziala(, tutaj nasz zaklad, to te zywe zwierzEta cierpi4 i to jest niedopuszczalne,

bo dobrostan. Wiadomo, 2e od nas wychodz4 hamburgery, a nte Zywe zwierugta. Natomiast

to wszystko iest robione w taki spos6b, Zeby to bylo humanitarne, duzo ponad normy. Du2o

ponad normy, bo jakbySmy sig trzymali tylko tego, co musimy, to bySmy robili du2o mniej ni2

robimy. Natomiast my naprawdg sig tutaj angalujemy duzo ponad normy, dlatego te2 najwigksi

klienci Swiatowi, teraz nie mogg cytowa6, ale pewnie kaizdy takiego hamburgera gdziel tam na

przyklad w Plofsku zjadl. Bardzo wymagaj4cy klienci wlaSnie ceni4 t4 wsp6lprac9 z namt,

dlatego 2e my mamy te standardy wySrubowane na maksa. Generalnie to jest wszystko. Jakby

byly jakieS pytania, to bardzo chgtnie opowiem. Gdybym nie umiat, to poproszg Arkadiusza.

Dzigkujg."

Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie zapytal czy ktoS

z paflstwa radnych, mieszkafic6w ma pytania do przedstawiciela, do pana dyrektora.

Nie bylo pytari.

Pan Dariusz Kujawski- Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Sochocinie podzigkowatr Panu

Grzegorzowi Kowalskiemu przedstawicielowi firmy Inalca i poprosil Wicestarostg Powiatu

Ploriskiego Pana Jacka Ryziriskiego o zabranie glosu.

Pan Jacek Ryziriski - Wicestarosta Powiatu Ploriskiego - ,,Dzien dobry Paflstwu, Panie

Przewodniczqcy dziEkujE za mozliwoSd zabrania glosu. Panie Burmistrzu, Szanowni Paflstwo

Radni, Pafistwo Soltysi, Kierownicy Jednostek. Bardzo mi milo, 2e dostalem zaproszenie na

sesjg Rady Miejskiej w Sochocinie. Pojawiatem sig tutaj ju2 kilka razy wczeSniej, ale pierwszy

raztak naprawdg w nowej roli, tym bardziej mi jest bardzo milo. Jezeli chodzi o powiat ploriski,

jego dzialama,teZ na terenie miasta i gminy Sochocin, to s4 drogi oczywiScie, tak jak wigkszoSi

zapotrzebowah na terenie calego powiatu. Chciatem sig podzieli6 kilkoma takimi

spostrzezenrami czy uwagami z pafstwem. Jak wszyscy wiemy, ku koncowi zbhZa sig juz

remont dlugo oczekiwanej drogi w strong Maluzyna. Polo2ona juz jest nawierzchnia.

Kilktrkrotnie bylem teZ wizytowac tq drogg razem z obecnym panem dyrektorem Radkiem.

Roboty juz s4 na bardzo zaawansowanym etapie. OczywiScie trochq siE jeszcze zejdzie,



poniewaz przybor w6d wiosennych spowodowal, ze wykonawca z tym mostem wszedl kilka

tygodni p62niej od zamierzonego okresu, ale te prace, kt6re trwaj 4 ju| sq praktycznie na

ukoriczeniu i prawdopodobnie w lipcu, ewentualnie pocz4tek sierpnia zostanq zakonczone.

Za niedltt'go bgdziemy wpvszczac ruch wahadlowy na moScie, bgd4 ustawione barierki, wigc

to teL ulatwi komunikowanie sig mieszkaric6w Barak6w czy KEpy z Sochocinem. Je2eli chodzi

o inne inwestycje, to niedlugo, prawdopodobnie sierpiefr, wrzesieri ruszy remont ulicy Szkolnej

w Sochocinie. To jest teZ bardzo dobra informacja, poniewaz ten remont jest bardzo dlugo

oczekiwany. Niedawno podpisaliSmy umowg z wykonawc4, z tym Ze w tej umowie jest 14

odcink6w remontowych, wigc mamy 5 miesigcy nazrealizowanie calej tej inwestycji. Ale tutaj

ztego co rozmawialiSmy z wykonawcq skoriczy na gminie Joniec i prawdopodobnie bgdzie tutaj

wchodzil do nas. W ramach tego remontu bgdzie tez nowy chodnik na ulicy Szkolnej

i oczywiScie tak jak kiedyS rozmawialiSmy ten pr6g zwalniajqcy przy przed,szkolu to Radny

Krzysztof Dziggielewski zglaszaNbodajze chyba w kwietniu jak bylem na sesji wigc oczywiScie

do tej sugestii siE przychylamy. TeZ droga Slepowrony - Pruszkowo do Kolozgbia. Tez umowa

juzzostalapodpisana, wiEc niebawem rusz4 prace. Wiem, 2e to jest bardzo dlugo wyczekiwana

droga, bo to byla jedna z drog zwirowych, kt6re mamy na terenie powiatu jeszcze kilka, ale

sukcesywnie bEdziemy tutaj zwracal sig ku temu, Zeby te zwirowki zmieniac w asfalt. Bardzo

dulEbolqczk4 te2 jest droga Biele- Gromadzyn-Koloz4b. Tutaj pani Soltys non stop monitoruje

t4 drogE. Do korica roku mamy zalatwic ZRID wigc jeZeli bgdziemy mieli peln4 dokumentacjg

i decyzjg ZRID to w przyszlym roku wyst4pimy o Srodki czy rzqdowe, czy unijne, aby tqdrogg

zrobi6. Mamy teL plany na remont drogi w strong Kondrajca, bo tam jak wiemy od Kondrajca

w strong Rz6w juz jakiS odcinek zostal wyremontowany. Nastgpnym odcinkiem bgdzie od

strony pig6dziesi4tki tutaj od Sochocina do Kondrajca, wigc teZ szukamy Srodk6w, 2eby jak

najszybciej to inwestycje, ten remont, bo to nie jest inwestycja, ten remont dokoriczyi.

OczywiScie dalsza droga od Rz6w w strong Karolinowa trochg bgdzie julbardziej. Nie to, 2e

problematyczna, ale bardziej zlohona, bo tam musimy wyst4pii o ZRID, zeby trochg grunt6w

pozyskai i wtedy bgdziemy to przebudowywad. Mamy oczywiScie pieni4dze zabezpieczone

jeszcze i tutaj jezeli chodzi o drogg Wycinki - Drozdayn, to tez oglosiliSmy, tak panie

Dyrektorze, oglosiliSmy ju|przetarg na dokumentacjg. Drugi, bo ceny na rynku s4 niestety takie
jakie s4, wigc szukamy wszgdzie oszczgdnoSci. OglosiliSmy drugi konkurs, wigc czekamy na

wylonienie wykonawcy. Mamy zabezpieczone Srodki tel, tak jak juz wczeSniej m6wilem, na

wykonanie dokumentacji na chodnik w miejscowo5ci Idzikowice. Wiqc czekamy teL na,

bgdziemy terazteLrobi6 przetargtak, czy zapytanie ofertowe odnoSnie wylonienia wykonawcy.

Aw przyszloSci, bo widzg Pani4, Soltys z Kgpy ite?zawsze ubiega sig o t4 drogg z Smardzewo
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- Kgpa. PrzejehdZalem ostatnio teZto drogo kilkukrotnie i ona tez wymaga remont6w. Musimy

teLprzygotowa6 dokumentacjg i jezeli tylko bqdziemy mieli gotow4, szukamy Srodk6w,Zeby

t4 drogg zrobic. Je1eli chodzi o kwestie techniczne to Pan Dyrektor Radoslawjest ze mn4. Jezeli

Paristwo macie jakieS pytania to proszg bardzo albo ja odpowiem albo Pan Dyrektor. Dzigkujg."

Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie podzigkowal Panu

WicestaroScie i zapytal czy sq pytania.

Pan Jakub Gburzyfiski Radny zapytal o drogE i most w Smardzewie.

Pan Jacek Ryziriski Wicestarosta Powiatu Ploriskiego odpowiedzial, 2e bEdzie

monitorowal i stuZby z powiatowego zarzqdu drog przyirzq sig tei sprawie. Most ten nie moze

byd wycofany zu?ytkowania. Wicestarosta poinformowal o oznakowaniu drogi w miejscowoSci

Kgpa oraz o temacie wycinania poboczy i krzak6w.

Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie zglosil zakrzaczenie

na drodze relacji Wycinki *DroZd?yn.

Pan Zbigniew Gontarek - Radny zglosil drogg przy lesie nawjeLdzie do KEpy

Pani Wiceprzewodnicz4ca Jolanta Olszewska - zwrocila sig z pytaniem do Pana Dyrektora

Powiatowego Zarzqdu Dr6g, i zapylala, czy juz jest znany termin zebrania poboczy

w miejscowoSci Biele przy Drodze Powiatowej?

Pan Radoslaw Wojkowski - Dyrektor PZD w Plofsku odpowiedzial, 2e zadanie zostanie

wykonane w najblilszym czasie.

Pan Jacek Ryziriski - Wicestarosta Powiatu Ploriskiego ,,Bardzo serdecznie dziEkujg. Wiem,

2e dzisiaj jest sesja absolutoryjna, wigc Lyczg owocnych obrad, oczywiScie spokojnych

merytorycznych. Paf,stwu radnym teL spokojnych wakacji Panu Burmistrzowi

i wszystkim Pafstwu dzigkujg bardzo. No i oczywiScie pozwolicie pahstwo, 2e odmeldujg sig,

poniewaz obowi4zki stuzbowe sE dosy6 napigte, wigc oczywiScie chcialem wygospodarowai

i wygospodarowalem chwilE czasu, Zeby przynajmniej na chwilg przyjechac do paristwa,

spotkai siq i porozmawiac. Dzigkujg bardzo."

Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie ,,R6wniez dzigkujg

bardzo zaprzybycie. R6wniez Panu StaroScie Zyczymy spokoinych wakacji. ChcielibySmy, aby

Pan Starosta czgSciej do nas przyjeAdZal na sesje i tak zakaZdym razem informowal, co na tych

naszych drogach powiatowych, bo tak jak tu Pan Starosta powiedzial, gl6wnym problemem s4

nasze drogi powiatowe. Dzigkujg bardzo. R6wnie2 dzigkujg przedstawicielom Inalki. R6wnie2

dzigkujg Panu Komisarzowi" Pau Przewodniczqcy przeszedl do dalszej rcahzacit pkt. 5

porz4dku obrad.
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Radny tr ukasz Szabrafiski - zapytal o dostarczenie nowego samoch6d dla OSP Sochocin na

kt6ry zostal a przyznana dotacj a.

Burmistrz Jacek Podg6rski - odpowiedziaL,2e prace s4 na etapie pozyskiwania dodatkowej

dokumentacji do tego Zeby rozpisad projekt. Termin realizacji zadania zostal przewidziany na

2025 rok.

Radny Krzysztof Dziggielewski - poprosil o przeanalizowanie stanu dr6g/ulic w miescie

Sochocin.

Burmistrz Jacek Podg6rski - odpowiedzial, 2e dzi.ry teZ juL maj4 swoje lata i wszystkiego

nie jesteSmy w stanie zrobi(, juL i teruz. Dziury sq zalatane na skrgcie na ulicE Magazynowq

zulicy Pigidziesi4tki. Ewentualne ubytki GDDKiA bgdzie Latalana naszym terenie. Przy skrgcie

na CPN przed i przy cmentarzu jest taka bardzo du2a wyrwa, kt6ra powinna byd zalatana

w najbli2szym czasie. Burmistrz poinformowal,2e czekamy narozwi4zante sytuacji aby grupa

mogtra te pewne dziury zalata(, profesjonalnie. W ostatnim czasie byly latane dziury na drodze

w Koliszewie, gdzie teL byly duZe wyrwy. W miejscowoSci Jgdrzejewo i Kuchary, zostaly

zalatane, niezbyt profesjonalnie, dziury w przejeLdzie kt6re trzeba bgdzie poprawiai.

Sukcesywnie pewne miejsca najbardziej newralgiczne bgd4 latane bardziej profesjonalnie.

Burmistrz poinformowal o ograniczeniach finansowychi zetrzeba o tym pamigtad.

Radny Pawel Giranowski - zgtosil zakrzaczenie w miejscowoSci Milewo oraz przekraczanie

prgdkoSci na nowo polozonym asfalcie. W miejscowoSci Wierzb6wiec droga jest zbyt w4ska

Radny poprosil o poszerzenie poniewazmaszyny rolnicze nie mog4 sig min4i.

Burmistrz Jacek Podg6rski - odpowiedzial,2e odnoSnie drogi w Wierzb6wcu, s4 plany

w najbhhszvm czasie wyci46 tam galgzie. JeSli chodzi obezpieczeflstwo i progi zwalniai4ce jest

to dluZszy etap. Burmistrz poinformowal, 2e wie o problemach odnoSnie poboczy, odnoSnie

krzakow, kt6re sE na terenie miasta i gminy Sochocin i 2e jest to bardzo uci4zliwe. Burmistrz

chce to rozwiqzac ale potrzebuje jeszcze trochg czasu. Pewne nqbardziej newralgiczne miejsca,

bgd4 wycinane, Zeby poprawi6 bezpieczeitstwo i poprawi6 widocznoSi na drogach. Burmistrz

poinformowal, ze na dzisiejszej sesji chce przeznaczy pewnq kwotg, zeby zakupil urzqdzenie

do koszenia poboczy, czyli kosiarkg bijakow4 dla lepszej pracy aby te pobocza w szybszym

tempie kosii i Zeby byly bardziej widoczne ibezpieczne.

Radny Zbigniew Gontarek - zapytal o usuniqcie zakrzaczeh w pasie drogowym przy drodze

w kierunku Ciemniewa.

Burmistrz Jacek Podg6rski - odpowiedzial,2e w najbardziej trudnym fragmencie wycigto

zaWzaczenie na drodze w kierunku Ciemniewa. Burmistrz poinformowal o priorytecie jakim
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jest most w Koliszewie. Burmistrz poinformowal r6wniez o akcjach spolecznych radnych

i pochwalit Radnq Pani4 Jolg Olszewsk4, kt6ra zrobilabardzo fajn4 akcjg w Bielach iwraz

z mieszkancami wycigli, kawal zarolli, poboczy, teraz molna du2o latwiej przejechac. Radny

f,ukasz Szabrariski - zapytal o pielggnacjg nawierzchni boiska na stadionie gminnym.

Pani Gra2yna Pietrzak Prezes PUK odpowiedziata, 2e nawierzchnia boiska jest

pielggnowan a na bielqco.

Pani Jolanta Monika Olszewska - Wiceprzewodnicz4ca Rady zapytala o projekt drogi relacji

Zelechy - Kolonia Sochocin.

Pani Bernadeta Markowicz- Kierownik Wydzialu Rozwoju, Infrastruktury i Ochrony

Srodowiska - odpowiedziala, 2e zostaly opracowane zagadnienia dotyczqce funduszu

soleckiego zostalar6wniez podpisana umowa na rcalizacjg proj ekt6w.

Radny Zbigniew Gontarek- zglosil krytyczny stan drogi w kierunku Baraki.

Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie zglosil wniosek

do Pana Burmistrza, i poprosil aby poinformowai mieszkaric6w DroZd?yna, Milewa i Niewikli,

o uniewaznieniu przetargu z Polskiego tr-adu Inwestycji Strategicznych etap trzeci.Dlaczego

przetarg zostal uniewazniony, i poprosil o wyjaSnienie mieszkaricom, co bylo powodem tego

uniewa2nienia.

Burmistrz Jacek Podg6rski- wyjaSnil, 2e powodem uniewaZnienia byty blgdy projektowe

i chwilowo trzebabylo uniewalnicprzetarg. W niedlugim czasie ponownie zostanie ogloszony.

Ad-6
Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie przeszedl do pkt. 6

porz4dku ,,Informacja Burmistrza o dzialaniach migdzysesyjnych" i poprosila Pana Burmistrza

o przedstawienie informacji.

Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin przedstawiona na sesji
Rady Miejskiej w dniu 27 czerwca 2024 roku

,,Panie i Panowie Radni,
Parfistwo Soltysi,
Zaproszeni GoScie,
Szanowni Paristwo,

w informacji migdzysesyjnej przedstawiE najwa2niejsze dzialania podejmowane od dnia 21

marca w celu realizacji zadanbie2qcych i inwestycyjnych.

n
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Uchwaly podjgte na sesji Rady Miejskiej w Sochocinie w dniu 2l marca oraz na sesji

nadzvtyczajnej 23 maja zostaly przekazane do organ6w nadzoru zgodnie z obowiqzuj4cymi

przepisami prawa oraz do kom6rek merytorycznych Urzgdu Miasta i Gminy w celu ich

realizacji.

W okresie migdzysesyjnym przygotowano 7 zaruqdzeri BurmistrzaMiasta i Gminy Sochocin

w sprawie zmiany uchwaly bud2etowej Miasta i Gminy Sochocin na2024 rok

Zarzqdzeniem Nr 6212024r. Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin z dnia 28.05.2024 r.

tozwiqzano rezerwg og6ln4 w wysokoSci 118 755,85 zl. Srodki zrezerry przeznaczono na

odpis na Zaldadowy Fundusz Swiadczeri Socjalnych w szkolach podstawowych zwigkszaj4c

plan wydatk6w w dziale 801 Oswiata i wychowanie.

Dokonano wyplaty zwrotu podatku akcyzowego 281 producentom rolnym i rozliczono dotacjg.

Wystawiono 260 upomnieri na zalegloSci w podatkach os6b frzycznych i prawnych.

W miesiqcu maju 2024 rokuzostalarozliczonallratapodatk6w przez inkasent6w, kt6rymi s4

soltysi.

Bardzo dzigkujg Paniom i Panom Soltysom.

I.W ramach realizacj i zad,afi inwestycyjnych:

1. ,,Przebudowa i rozbudowa Stacji Uzdatniania Wody w miejscowoSci p6zy wraz

z budow4 ocryszczalni Sciek6w dla obiektu utyteczno5ci publicznej w miejscowo5ci

Gutarzewo - Poprawa jakoSci irycia mieszkaflc6w,,.

V

Zakonczyl sig etap opracowania dokumentacji projektowej zadania.

Wykonawca inwestycji uzyskal prawomocnq decyzjg Starosty Plofskiego na budowg t/
przedsiEwzigcia.

Po przekazanit terenu pod budowg tozpocznie sig proces inwestycyjny obejmuj4cy
przebudowE wraz z rozbudow4 Stacji rJzdatniania Wody wraz z uzyskaniem decyzji
pozwolenia na uZytkowanie.
Zgodnie z umowQ realizacjaplanowana jest do dnia 31.05.2025 r.

2. Rozbudowa sieci wodoci4gowej na terenie Gminy Sochocin.

W ramach zadania rozpoczql sig etap opracowania dokumentacii projektowej
przedmiotowej inwestycj i.
Zakres zadania obejmuje rozbudowg sieci wodoci4gowej na terenie Gminy
w nastgpuj 4cych miej scowoSciach:
- Budy Gutarzewskie na dl. odcinka ok. 750m,
- Slepowrony dl. odcinaka ok. 650m,
- Gutarzewo dl. odcinka ok. 200m,
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- Sochocin ul. Wojska Polskiego na dl. odcinka ok. 150m.

Wykonawca opracowal koncepcjg przebiegu miejsca projektowanego wodoci4gu dla
kahdej miejscowoSci.

W przypadkach, w kt6rych propozycja lokalizacji wodoci4gu przebiega przez teren
kt6rego wlaScicielami s4 mieszkafrcy Gminy zostaNy w tej sprawie do mieszkaric6w

wystosowane pisma informuj4ce o wyraZeniu zgody na dysponowanie czEici
nieruchomoSci na ten cel. Opracowanie dokumentacji projektowej planowane jest do dnia
30.11.2024 r.

3. W ramach zada6 inwestycyjnego na 2O24rok':

- zakonczono prace zwiqzane z budow4 chodnika na ulicy Napoleoriskiej oraz ulicy Cioska.
- wykonano prace zwrEzane z budowa chodnika w ul. Cioska wsp6lfinansowane z funduszu

soleckiego,
- zakohczono prace zwtqzane z remontem drogi poprzezuNolenie destruktu w MiejscowoSci

Milewo, Kuchary Kr6lewskie, Gutarzewo, Kolonia Sochocin.

W dniu 24.05.2024 roku zostalo wszczEte postgpowanie przetargowe na
zadanie: ,,Przebudowa i Rozbudowa dr6g gminnych na terenie Miasta i Gminy Sochocin
- ETAP III". Oferty zostaly otworzone w dniu 11 czerwca 2024 roku, nastgpnie zamawiaj4cy
w dniu 20 czerwca uniewaznil postepowanie z uwagi na blgdy zaistniale w projekcje -
przedmiarue rob6t jednej z drog.
W dniu 29.05.2024 roku zostalo wszczgte postgpowanie przetargowe na
zadanie: ,,Przebudowa i Rozbudowa dr6g gminnych na terenie Miasta i Gminy Sochocin
- ETAP IV". Ofefty zostaly otworzone w dniu 13 czerwca po przeanalizowaniu oferty
zamawraj4cy w dniu 24 czerwca wyslal informacje o wyborze najkorzystniejszej oferty.
Podpisanie umowy przewrdziane jest na pocz4tku lipca.

II. W zakresie bie24cego utrzymania dr6g wykonywano nastgpuj4ce prace:

- koszenie poboczy w miejscowoSciach Sochocin, Koliszewo i Smardzewo

- r6wnanie nawierzchni jezdni dr6g gminnych w miejscowoSciach: Bolgcin, Kondrajec,

Pruszkowo, Gutarzewo, Wierzb6wiec, Baraki, Podsmardzewo, Idzikowice, Smardzewo,

Milewo, Kolonia Sochocin orazul. Akacjowa i KoSciuszki w Sochocinie,

- wykonano prace zwtqzane z uzupelnieniem mieszank4 mineralno - asfaltowE powstalych

ubytk6w w miejscowoSci Smardzewo,Niewikla i Sochocin,

- miejscowe uzupelnienie (2wirem, kruszywem lamanych, Zuzlem paleniskowym) dr6g

gminnych w Idzikowicach, BolEcinie, Smardzewie, Slepowronach i Milewie.

III. W ramach funduszu soleckiego zakupiono:

1) Stojak na rowery, tablicg ogloszeniow4,2 szt. lawek na potrzeby wyposazenia placu

zabaw dla Solectwa Idzikowice,
2) 2 szt. namiot6w i 2 zestary stol6w wraz z lawkami dla Solectwa Bolgcin,
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3) Meble kuchenne - 1 kpl. na potrzeby wyposaZenia Swietlicy w miejscowoSci Koloz4b,
4) Tablicg ogloszeniow4 - 1 szt. dla Solectwa Koliszewo.
Zagospodarowano dzialkE nr 109 w miejscowoSci Pruszkowo poprzez uporz4dkowanie
i r6wnanie terenu oraz zasianie trawy.

Dlazadafi inwestycyjnych na 2024r. realizowanych w ramach funduszu soleckiego pn:

1) Przebudowa drogi gminnej nr 301139W w miejscowoSci DrozdLyn, gminaSochocin,
2) Przebudowa drogi wewngtrznej w miejscowoSci Slepowrony, gmina Sochocin
3) Przebudowa drogi wewngtrznej w miejscowosci Kgpa, gmina Sochocin
przeprowadzono rozeznanie cenowe; wyloniono Wykonawcg i w dniu 14 czerwca
2024 roku podpisano Umowg na wykonanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej dla
v'm. zadan.

W ramach funduszu soleckiego wykonano prace zwiqzanez dozwirowaniem dr6g gminnych w
miejscowoSci Jgdrzejewo i Rzy.

W ramach Programu ,,Modernizacja OSwietlenia" dofinansowywanego ze Srodkow
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnei w Warszawie
w 2024 roku w dniu 7 czerwca zlolono wniosek dla zad,ania pn.:
,,Modernizacja istniej4cego oSwietlenia zewngtrznego na terenie Miasta i Gminy
Sochocin".

Po uzyskaniu dotacji zadanie bgdzie realizowane w miejscowoSciach: Biele, Gromadzyn,
Sochocin.

Procentowy udziaN Srodk6w Wojew6dzkiego Funduszu w realizacji zadania - BO% koszt6w
kwalifikowanych.

- dotacja WFOSIGW w Warszawie do kwoty - 95 644,g0 zl,
- udzial Srodk6w wlasnych -23 911,20 zl.

Szanowni Paristwo,

W czwartek, 28 marca w sali widowiskowej Miejsko-Gminnego Osrodka Kultury 
I

w Sochocinie, odbylo sig uroczyste wrEczenie nagr6d w ramach konkursu fotografrcznego pod

nazwq ,,Zimowy krajobraz miasta i gminy Sochocin". Gratulujg laureatom i wszystkim

uczestnikom wyr62nionym.

Zapraszam i zachgcam do udzialu w letniej odsionie naszego konkursu fotograficznego.

Na Paristwa zdjgcia czekamy do 1 wrzeSnia. Na autor6w najlepszych zdjg(, czekajE atrakcyjne

nagrody tzeezowe.

Serdecznie Paristwa zapraszam na imprezg kulturalno-rozrywkow4 pod nazw4 ,,Festiwal
smak6w nad Wkr4 - dziehmieszkarica Sochocina". Wydarzenie odbgdzie sig w sobotg, 6 lipca

v
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na naszym Stadionie Gminnym w Sochocinie. Program imprezy obejmuje blok familijny

skierowany do dzieci i rodzic6w, blok skierowany do senior6w oraz blok przeznaczony dla

wszystkich mieszkaric6w miasta i gminy Sochocin. Nie zabraknie dodatkowych atrakcji,

migdzy innymi: stoisk k6l gospodyri wiejskich, stowarzyszeri, motocykli, parku rozgrywki dla

najmlodszych.

W dniach od 2l maja do 10 czerwca prowadziliSmy ankietowe badanie zadowolenia klienta

Urzgdu Miasta i Gminy Sochocin. Wszelkie przekazane namprzez Paristwa uwagi i opinie s4

bardzo cenne, gdyz posluhq do podniesienia jakoSci Swiadczonych uslug, a takhe stalego

doskonalenia poziomu obslugi w naszym :urzgdzie.Bardzo dzigkujg wszystkim,kt6rzy wzigli

udzial w naszej ankiecie. W najbliZszym czasie z przeprowadzonego badania ankietowego

sporzqdzony zostanie odpowiedni raport. Dzigkujg za uwagg"

Nie bylo pytarfi do informacji migdrysesyjnej.

Ad -7

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przeszedl do punktu 7 porzqdku

obrad ,,Rozpatrzenie i zatwierdzenie raportu Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin o stanie

gminy w tym realizacjg polityk, program6w i strategii, uchwal rady gminy i budZetu

obywatelski ego za 2023 rok" .

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej - poinformowal, 2e Paristwo radni otrzymali tekst raportu

o stanie gminy.

Nie byto pytari.

Ad-8

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przeszedl do punktu 8 porz4dku

obrad,rDebata nad raportem o stanie gminy" i otworzyl debatg.

Przewodniczqcy Rady - powiedzial: ,,Szanowni Paristwo, w takim razie ja sig odniosg do

raportu, konkretnie do gospodarki odpadami. Tak jak zostalo nam przedstawione w raporcie,

jasno widai, jak bardzo odbiegamy jeszcze od prawidlowej segregacji, kt6ra niestety bgdzie

pogtgbiala wrgcz, napEdzala w przyszNoSci podwyZki. Bo jezeli mamy odpady ulegaj4ce

biodegradacji224 tony, atylko podanychprzezmieszkaric6w,ktlrzy kompostuj4jestto sto...

sto osiem... Przepraszam. Sto cztery tony. Co prawdapodejrzewam,ze jestto niedoszacowane,

bo nie kaZdy mieszkaniec przecie? ma wagg i okresla to wizualnie. Ale... odpady

niesegregowane, 1210 ton, wigc to daje nam du2o, mocno do zastanowienia, w kt6rym kierunku
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my idziemy. Jak bardzo chcemy duho placic w przyszlolci za odpady. Jeaeli nie zaczmemy

pracowa6 nad tym, no to niestety bgdziemy coraz wigcej placi(, za te odpady. R6wnieZ

chcialbym sig odnieS6 do mienia komunalnego, poniewal czytalem sig tutaj, Ze jest podany

wykaz budynk6w i troszeczkg mi sig wydaje, Zekahdy, kto to czyta, no to niestety zauwaaa, Ze

niekt6re budynki sE bardzo mocno zanihone, jezeli chodzi o ich wartoSi. Takim najbardziej

jaskrawym przykladem jest Swietlica Wiejska w Gutarzewie, kt6ra no poniesliSmy naklady

kilkuset tysigcy na jej remont, a jest wykazanajej wartoS6 dwadzieScia dziewig(, tysiEcy

szeSdset. Wigc chcialbym, je2eli to jest w jakiS inny spos6b realizowane, czyjest prowadzona

amortyzacja, czy to bym prosil o wyjaSnienie tego, bo mieszkaricy,kt6rzy czytajq ten raport,

no to na pewno, czy budynki szkoiy s4 w bardzo takich no niewielkich kwotach."

Pani Marzanna Kucharzak- Sekretarz odpowiedziala: ,,WaftoS6 Srodka trwalego to dopiero

jest zwigkszona po naniesieniu do ewidencji i po dokonani:u zaplaty. Pani skarbnik p\acilazate

Swietlicewtymroku. W zwi1zkuztymrapofimamy zarokubieglyitawartoSt jestniLsza.

Dopiero za ten rok w raporcie bgdzie przedstawiona prawidlowa wartoSd ta zwigkszona.

Dzigkujg."

Przewodnicz4cy Rady kontynuowal: ,, Ale wlaSnie chodzi mite?o budynki szkolne, Swietlice,

stol6wka, 2e no 252 tysiqce za budynek na przyktad ten nasz urzgdu, no nie wiem czy to jest

zanihone, 252 tysiqce. Czy budynek, szkoly w Sochocinie 397 tysigcy. Trochg, kaZdy

mieszkaniec, kt6ry, kt6ry sobie to czyta,to m6wi, to pomySli sobie, Ze no niestety m6j dom jest

wigcej warty niz budynek szkoly."

Pani Marzanna Kucharzak- Sekretarz odpowiedzialai ,,...Tam i wartoS6 grunt6w, te| jak

Pan Przewodniczqcy zwroci uwagg, to teZ nie jest to wartoSd rynkowa, tak, bo my nie

dostosowujemy, tylko te wartoSci, kt6re byly kiedyS w ksiggach, one takie widniej4"

Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie

udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Sochocin wotum zaufania.

Glosowanie w sprawie Podjecie uchwaNy w sprawie udzielenia Burmistrzowi
Miasta i Gminy Sochocin wotum zaufania. - czas gtosowania:27 czeruca 2024,
godz. 10:36, wyniki: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 0,
NIEOBECNI: 0

_W+lifi intcnne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela KuZniewskalZA), Stanislaw
Kwiatkowski (ZA), Elzbieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkow;ki'(ZA), piotr
Sokotowski (ZA), t-ukasz Szabraiski (ZA), Katarzyna Wodarska (ZA)
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Ad-9
Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przeszedl do punktu 9 porzEdku

obrad ,,Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego jednostki samorz4du

terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budZetu za 2023 rok 'i udzielenie

absolutorium dla Burmistrza.". Przewodniczqcy Rady zwr6cil sig z pro3b4

do Pana Jacka Podg6rskiego - Burmistrza Miasta i Gminy o prezentacjg sprawozdania

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu Miasta i Gminy Sochocin

za 2023 rok oraz informacjg o stanie mienia. Nastgpnie Przewodniczqcy stwierdzil,

2e sprawozdanie zostalo przekazaneRadnym w materialach.

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady zv'n6ciL sig z proSb4 do Pani Marzanny

Kucharzak- Sekretarz Miasta i Gminy o przedstawienie opinii Regionalnej lzby

Obrachunkowej o przedlohonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin sprawozdaniu

z wykonania budzetu 2a2023 rok.

Pani Marzanna Kucharzak- Sekretarz Miasta i Gminy odczytala uchwalg

Nr3.e./20512024zdnia lSkwietnia2024roktwsprawiewydaniaopinii oprzedlohorpprzez

Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin sprawozdaniu z wykonania budZetu za 2023 rok

(Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu, kt6r4 Radni otrzymali w materialach na sesjg).

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie projekt uchwatry

w sprawie zatwierdzenia sprawozdaria finansowego wraz ze sprawozdaniem 'z wykonania

budZetu Miasta i Gminy Sochocin 2a2023 rok.

Wyniki glosowania:

Gtosowanie w sprawie Podjgcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu Miasta i Gminy
Sochocin 2a2023 rok. - czas glosowania: 27 czeruca2024, godz. 10:40, wyniki: ZA:
15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Kzyszlof Dziqgielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela Ku2niewska (ZA), Stanistaw
Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr
Sokotowski (ZA), t ukasz Szabraf ski (ZA), Kalarzyna Wodarska (ZA)

Uchwale nadano Nr III/L3/2024

Nastgpnie Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady zwrlciL sig z proSbq do Pana

Krzysztofa Dziggielewskiego Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej
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o zapoznatie Rady Miejskiej zUchwalqNr 112024 Komisji Rewizyjnej z dnia28 mqa2024

roku o opinii wykonania budzetu Miasta i Gminy Sochocin 2a2023 rok i wniosku .w sprawie

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin.

Pan Krrysztof Dziggielewski - Przewodnicz4cy Komisji Rewiryjnej odczytaluchwalg:

UCHWALA Nr 112024
KOMISJI REWIZYJNEJ

RADY MIEJSKIEJ W SOCHOCINIE
z dnia 28 maja 2024 r.

o opinii wykonania budZetu Miasta i Gminy Sochocin za 2023 rok i wniosku w sprawie
absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Sochocin.
Komisja Rewizyjna w osobach:
Przewodni cz4cy : Krzy sztof Dziggielewski
Czlonkowie :' Piotr S okolowsk i, Kataruy na Wodarska

Napodstawie art. 18aust. 3 ustawy zdnia 8 marca 1990 roku o samorz4dzie gminnym (Dz. U.
z 2024 r. poz. 609) w zwi4zkl z art. 270 ust 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.
o finansach publicznych (Dz.U. 22023 r. poz. 1270)
podjgla nastgpujqc4 uchwalg
$1. Wydaje sig pozytywn4 opinig o wykonaniu bud2etu Miasta i Gminy Sochocin 2a2023 rok.
$2. Wystgpuje sig do Rady Miejskiej w Sochocinie z wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi
Miasta i Gminy Sochocin absolutorium ztytaluwykonania budzetu 2a2023 rok.
$3. Uchwala zostala podjgta jednogloSnie.

$4. Uchwala niniej sza podlega przedstawieniu:
1) Regionalnej lzbie Obrachunkowej w Warszawie - celem zaopiniowania wniosku,

o kt6rym mowa w $ 2;
2) Radzie Miejskiej w Sochocinie.

$5. Uchwata wchodzi w Zycie z dniem podjgcia.
Podp isal Przewodn icz4cy Ko misj i Rewizyj n ej - Krzy sztof Dzi g gielews ki
Piotr Sokolowski, Katarzyna Wodarska
Nastgpnie Przewodnicz1cy Rady zwr6cil sig z pro5b4 do Pani Marzanny Kucharzak -
Sekretarz Miasta i Gminy o przedstawienie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sochocinie w sprawie udzielenia

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Sochocin 2a2023 rok.

Pani Marzanna Kucharzak Sekretarz Miasta i Gminy odczylala uchwalg

Nr 3.f.1/16012024 z dnia 3 czerwca2024 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sochocinie z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie udzielenia

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Sochocin (Uchwala stanowi zalqcznik

do protokolu w/w uchwalg Radni otrzymali w materialach na sesjg).

v

v

20



Pan Dariusz Kujawski - Przewodniczqcy Rady podzigkowal Pani Marzannie Kucharzak-

Sekretarz Miasta i Gminy i zaprosil Radnych do dyskusji,pytajqc czy kto6 chcialaby zabrad

glos.

Nikt nie zabral glosu.

Przewodnicz1cy Rady poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie udzielenia

Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z gtilu wykonania budzetu Miasta i Gminy

Sochocin 2a2023 rok.

Wyniki glosowania:

Gtosowanie w sprawie Glosowanie nad uchwalq w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta i Gminy Sochocin absolutorium z tytulu wykonania bud2etu
Miasta i Gminy Sochocin za 2023 rok. - czas gtosowania: 27 czerwca 2024, godz.
10:43, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ Slf: 0, BRAK GLOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imien.ne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela Ku2niewska (ZA), Stanislaw
Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr
Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrafiski (ZA), Katarzyna Wodarska (ZA)

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, ze Rada Miejska podjgtra uchwalg w sprawie

udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytulu wykonania budzetu Miasta

i Gminy Sochocin 2a2023 rok.

Uchwale nadano nr III/14I2024

Pan Jacek Podg6rski - Burmistrz Miasta i Gminy podzigkowal za zaufanie i udzielenie

absolutorium z tytulu wykonania budzetu 2a2023 rok.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej oglosil 10 min przerwy.

Po przerwie

Ad-10

Przewodn iczqcy Rady Miejskiej przeszedldo punktu 10 porz4dku obrad ,,Podjgcie uchwal"

i poddal pod glosowanie projekty uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Sochocin oraz w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Miasta

i Gminy Sochocin na2024 rok
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Pani Kamila Wlodkowska - Skarbnik przedstawila projekt uchwaly wraztzasadnieniem.

W dyskusji wzigli udzial: Radny N,ukasz Szabrariski, Kierownik Wydzialu Rozwoju

Infrastruktury i Ochrony Srodowiska Pani Bernadeta Markowicz, Radny Jakub Gburzyriski,

Skarbnik Kamila Wlodkowska, Radny Zbigniew Gontarek, Burmistrz Jacek Podg6rski,

Przewodniczqcy Rady Dariusz Kujawski, Radny Waclaw Rutkowski,

Glosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy
sochocin; - czas glosowania: 27 czerwca 2024, godz. 11:1g, wyniki: zA:,15,
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf : 0, BRAK GT OSU: O, NIEOBECNI: 0

_Wfqiki lcmg Krzysztof Dziqgielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA), tzabela Ku2niewskalZA), Stanislaw
Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Wactaw Rutkowski'(ZA), piotr
Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabrariski (ZA),Kalarzyna Wodarska (ZA)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil,2e Rada Miejska podjgla uchwalg jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie zmiany uchwaly budZetowej Miasta i Gminy Sochocin na2024 rok.

Gtosowanie w sprawie zmiany uchwaly bud2etowej Miasta i Gminy Sochocin na
2024 rok; - czas glosowania: 27 czeruca 2024, godz. 11:1g, wyniki: zA: 1s,
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf : 0, BRAK GI_OSU: 0, N]EOBECNI: 0

$litiimtenne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(ZA), Stawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA), tzabeta KuZniewskalZA), Stanislaw
Kwiatkowski (ZA), Elzbieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Wactaw Rutkowski'(ZA), piotr
Sokotowski (ZA), Lukasz Sza bra h ski (ZA), Katarzyn a Wod a rs ka (ZA)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze Rada Miejska podjgla uchwalg jednoglosnie.

Nastgpnie Pan Dariusz Kujawski Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie

projekt uchwaly w sprawie okreSlenia wysokoSci oplaty za korzystanie

z wychowaniaprzedszkolnego uczni6w objgtych wychowaniem przedszkolnym do korica roku

szkolnego w roku kalendarzowym, w kt6rym konczq 6 lat, w prowadzonym przez Miasto

i Gming Sochocin publicznym przedszkolu i oddzialach przedszkolnych w publicznych

szkolach podstawowych.

Gtosowanie w sprawie okre6lenia wysokosci oplaty za korzystanie
z wychowa n ia przedszkol nego uczn i6w o bjgtyc h wychowan iem przedszkol nym
do kofica roku szkolnego w roku kalendarzowym, w kt6rym koficzq 6 iat,
w prowadzonych przez Miasto i Gming Sochocin publicznym przedszkolu
i oddzialach przedszkolnych w publicznych szkoNach podstawowych; - czas

v

v
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gtosowania: 27 czeruca 2024, godz. 11:20, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJf Sl[: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela Ku2niewska (ZA), Stanistaw
Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Wactaw Rutkowski (ZA), Piotr
Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrafiski (ZA), Katarzyna Wodarska (ZA)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada Miejska podjgla uchwalg jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie

projekt uchwaly w sprawie uzgodnienia przeprowadzeniazabiegow pielggnacyjnych pomnika

przyrody.

Gtosowan ie w s prawie uzgod n ien ia przeprowadzen ia za bieg6w piel gg nacyj nych
pomnika przyrody; - czas glosowania:27 czerwca 2024, godz. 11:21, wyniki: ZA: 15,
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyfski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
(ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA), lzabela Ku2niewska (ZA), Stanistaw
Kwiatkowski (ZA), Elzbieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr
Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrafiski (ZA), Kalarzyna Wodarska (ZA)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada Miejska podjgla uchwalg jednogloSnie.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddala pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmiany

uchwaly w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania

przesfizewrego Gminy Sochocin dla teren6w w granicach administracyjnych wsi Biele,

Ciemniewo, Gutarzewo, Kgpa, Kuchary Kr6lewskie, Kuchary Zydowskie, Milewo, Wycinki,

Zelechy.

Gtosowanie w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sochocin dla
teren6ww granicach administracyjnych wsi Biele, Ciemniewo, Gutarzewo, Kepa,
Kuchary Kr6lewskie, Kuchary Zydowskie, Mitewo, Wycinki, Zelechy; - Czas
glosowania: 27 czerwca 2024, godz. 11:22, wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 3,
WSTRZYMUJI SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wvniki imienne: Krzysztof Dziqgielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (PRZECIW), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (PRZECIW), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA), lzabela
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Wactaw
Rutkowski (PRZECIW), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrariski (ZA), Katazyna Wtodarska (ZA)

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada Miejska podjgla uchwalg wigkszoSci4
glos6w.
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Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przystqpienia do sporuqdzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sochocin dla teren6w w granicach

administracyjnych wsi Baraki, Budy Gutarzewskie, Koliszewo, Kolonia Sochocin, Kondrajec,

Podsmardzewo, Rzy, Smardzewo, Wierzb6wiec.

Glosowanie w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sochocin dla
teren6w w granicach administracyjnych wsi Baraki, Budy Gutarzewskie,
Koliszewo, Kolonia sochocin, Kondrajec, Podsmardzewo, Rzy, smardzewo,
wierzb6wiec; - czas gtosowania: 27 czerwca 2024, godz. 11:23, wyniki: zA: 12,
PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GT OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wvniki imienne: Krzysztof Dziqgielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (PRZECIW), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (PRZECIW), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jezy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski 

'1Zn;, 
tziUeta

Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), Elzbieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Ots2ewska (2R1, Wactaw
Rutkowski (PRZECI\ /), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabraiski (ZA),Kalarzyna Wodarska (ZA)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze Rada Miejska podjgla uchwatrg wigkszoSciq

glos6w.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmixry

uchwaly w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania

ptzestrzennego Gminy Sochocin dla teren6w w granicach administracyjnych wsi Bolgcin,

Ciemniewo Budy, Drohdlyn, Gromadzyn, Idzikowice, Jgdrzejewo, Kolozqb. Niewikla,

Pruszkowo, Slepowrony.

W dyskusji wzigli udzial Radny Waclaw Rutkowski, Radny Jakub Gburzyriski,

Przewodni czqcy Rady Dariusz Kuj awski.

Gtosowanie w sprawie w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przystqpienia do
sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy
Sochocin dla teren6w w granicach administracyinych wsi Bolgcin, Ciemniewo
Prdy, Dro2d?yn Gromadzyn, ldzikowice, Jgdrzejewo, Korozqb, Niewikla,
Pruszkowo, Slepowrony; - czas glosowania:2T czerwca 2024, godz. 11:31, wyniki:
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE Stf : 0, BRAK GI_OSU: O, NIEOBECNI: 0

lVyniki imielne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (PRZECIW), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (PRZECIW), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jezy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski 

.12A1, 
tiaOeta

Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jotanta Monika Ots2ewska iZR;, Wactaw
Rutkowski (PRZECIW), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrariski (ZA),Katarzyna Wodarska (ZA)

PrzewodniczEcy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada Miejska podjgla uchwalg wigkszoSci4

glos6w.

v
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Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddala pod gtrosowanie projekt

uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzewtego dla

teren6w poloZonych w mieScie Sochocin.

Glosowanie w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla teren6w polo2onych w mie6cie Sochocin; - czas glosowania:
27 czerwca2024, godz. 11:32, wyniki: ZA:14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf: 1,
BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wvniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek
WSTRZYMUJE SlH, Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela Ku2niewska
(ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski
(ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrafiski (ZA), Kalarzyna Wodarska (ZA)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada Miejska podjgla uchwalg wigkszoSci4

glos6w.

Pan Dariusz Kujawski Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddata pod glosowanie projekt

uchwaty w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy

Sochocin dla teren6w w granicach administracyjnych wsi: Biele, Ciemniewo, Gutarzewo,

Kgpa, Kuchary Kr6lewskie, Kuchary Zydowskie, Milewo, Wycinki iZelechy.

Gtosowanie w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Sochocin dla teren5w w granicach administracyjnych
wsi: Biele, Giemniewo, Gutarzewo, Kepa, Kuchary Kr6lewskie, Kuchary
2ydowskie, Mitewo, Wycinki i 2elechy; - czas glosowania:27 czerwca 2024, godz.
11:33, wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIQ: 2, BRAK GI-OSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyfiski (WSTRZYMUJE SlQ), Pawet Giranowski (ZA),
Zbigniew Gontarek (WSTRZYMUJE SlH, Stawomir Gwiazdowski (ZA), Jezy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),
lzabela Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA),
Waclaw Rutkowski (PRZECIW), Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabradski (ZA), Kalarzyna Wodarska (ZA)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada Miejska podjgla uchwalg wigkszoSci4

glos6w.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzewtego gminy Sochocin dla teren6w

w granicach administracyjnych wsi: Baraki, Budy Gutarzewskie, Koliszewo, Kolonia

Sochocin, Kondrajec, Podsmardzewo, Rzy, Smardzewo i Wierzb6wiec.

Gtosowanie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Sochocin dla teren6w w granicach administracyjnych wsi: Baraki, Budy



Gutarzewskie, Koliszewo, Kolonia Sochocin, Kondrajec, Podsmardzewo, Rzy,
Smardzewo iWierzb6wiec; - czas gtosowania:27 czerwia2024,godz. 11:34,wyni[il
zA:13, PRZECIw: 1, WSTRZYMUJE slf : 1, BRAK Gt-osU: o, Ni-EoBECN!: 0

wvniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzynski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek

WSTRZYMUJq slE), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabelaKu2niewska
(ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), Elzbieta olszewska (ZA), Jolanta Monika Otszewska (ZA), Waclaw Rutkowski
(PRZECIW, Piotr sokolowski (zA), t ukasz szabrafiski (zA),Katazyna wodarska (ZA)

Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada Miejska podjgla uchwalg wigkszoSci4

glos6w.

Przewodnicz1cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochocin dla teren6w

w granicach administracyjnych wsi: Bolgcin, Ciemniewo Budy, Droadhyn, Gromadzyn,

Idzikowice, Jgdrzej ewo, Kolozqb, Niewikla, pruszkowo i S lepowrony.

Gtosowanie w sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Sochocin dla teren6w w granicach administracyjnych
wsi : Bolgcin, ciem n iewo Budy, Dro2d2yn G romad zyn, ldzikowice, Jgdrzejewo,
Kolozqb, Niewikla, Pruszkowo i Slepowrony. - czas glosowania: 2Z czerwca 2024,
goq 11:35, wyniki: zA:12, PRzEctw: 1, wsrRzyMUJE stf: 2, BRAK GtosU: o,
NIEOBECNI: 0

WYn+r rmtrI]ne: Krzysztof P_zlggjglerysli (ZA), Jakub Gburzyriski WSTRZYMUJE StO, pawet Giranowski (ZA),
Zbigniew Gontarek (WSTR_ZYMUJE Slf), Stawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin 12A1, oariusz xu;awst<i iznj,lzabela Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Oiszewska (2n1, .totanta'trrtonika Otsz6ws6 (Zni,
Waclaw Rutkowski (PRZECIW), Piotr Sokotowski (ZA), Lukasz Szabrariski (ZAi, Katarzyna Wodarska (zA) '
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Rada Miejska w Sochocinie
Radni - Sesja

Raport z glosowan

lll Sesja w dniu 27 czeruvca 2024

Przeprowadzone glosowan ia

1. Glosowanie w sprawie Wniosek formalny w sprawie usunigciaz punktu 10
podjgcie uchwal podpunkt6w: 5,6,7 - czas gtosowania:27 czerwca 2024
godz. 09:18, wyniki: ZA'.4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIQ: 10, BRAK
GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wvniki imienne: Krzysztof Dziggielewski WSTRZYMUJE SlQ), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawel
Giranowski(WSTRZYMUJE SlQ), Zbigniew Gontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski WSTRZYMUJE
Slf,), Jerzy Karabin (WSTRZYMUJE SIE), Dariusz Kujawski(PRZECIW), lzabela Ku2niewska
WSTRZYMUJE Slf), Stanistaw Kwiatkowski (WSTRZYMUJE SlQ), El2bieta Olszewska
WSTRZYMUJE SlH, Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokotowski
WSTRZYMUJE SlQ), t-ukasz Szabrafski WSTRZYMUJI Slf,), Katarzyna Wodarska (WSTRZYMUJE
SIE)

2. Gtosowanie w sprawie Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta i Gminy Sochocin wotum zaufania. - czas
gtosowania:27 czerwca 2024, godz. 10:36, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJE Slf: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzydski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska
(ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrafski (ZA), Kalarzyna Wodarska
(zA)

3. Glosowanie w sprawie Podjgcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
bud2etu Miasta i Gminy Sochocin za 2023 rok. - czas gtosowaniai 27
czerwca 2024, godz. 10:40, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ Slf:
0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wvniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA), lzabela
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), Elzbieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska
(ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabraf ski (ZA), Katarzyna Wodarska
(zA)

4. Glosowanie w sprawie Glosowanie nad uchwalq w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta i Gminy Sochocin absolutorium z tytulu wykonania
bud2etu Miasta i Gminy Sochocin za 2023 rok. - czas glosowania: 27
czerwca 2024, godz. 10:43, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ:
0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wvniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzydski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela
Ku2niewska (ZA), Stanistaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika Olszewska



5.

(ZA), Wactaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrariski (ZA), Katarzyna Wodarska
(zA)

G'losowanie w sprawie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Sochocin; - czas glosowania:27 czerurca 2024,
godz. 11:19, wyniki: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf : 0, BRAK
GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wvnjki imieJ.ne: Krzysztof Dziqgielewski (ZA), Jakub Gburzyfiski (ZA), Pawel Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), slawomir Gwiazdowski (zA), Jerzy Karabin (zR;, oariusz Kujawski (zA), iabeta
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolbnta Moni(a Olszewska
(ZA), Wactaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokotowski (ZA), t-ukasz Szabrariski (ZA), Katarzyna Wodarska
(zA)

Gtosowanie w sprawie w sprawie zmiany uchwaNy bud2etowej Miasta i
Gminy sochocin na2023 rok; - czas glosowania: 2r czerwca2024, godz.
11:19, wyniki: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf: 0, BRAK GI_OSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Krzysztof_Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
9ontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA), tiabeta
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolinta Moni(a Olszewska
(ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrariski (ZA), Kalarzyna Wlodarska
(zA)

Glosowanie w sprawie w sprawie okre6lenia wysokosci opraty za
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczni6w objqtych
wychowaniem przedszkolnym do kofica roku szkolnego w roku
kalendarzowym, w kt6rym koficzq 6 lat, w prowadzonych przezMiasto i
Gming Sochocin publicznym przedszkotu i oddzialach przedszkotnych w
publicznych szkolach podstawowych; - czas glosowania: 21 czeruca 2024,
godz. 11:20, wyniki: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK
GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imieJne: Krzysztof Dziqgielewski (ZA), Jakub Gburzyfski (ZA), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzab'eta
Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski(ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jol'anta Mdnika Otszewska
(ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabrafski (ZA), Katarzyna Wlodarska
(zA)

Glosowanie w sprawie w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabieg6w
pielggnacyjnych pomnika przyrody; - czas glosowania: 2r czeruca 2014,
godz. 11:21, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf : 0, BRAK
GT OSU: 0, NIEOBECNI: 0

YVyniki imiefine: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyfiski (ZA), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (ZA), slawomir Gwiazdowski (zA), Jerzy Karabin (zn;, oariusz Kujawski (ZA), tzabeta
Kuzniewska (ZA), Stanistaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jot-anta M6ni(a Otszewska
(ZA), Wactaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabraf ski (ZA), Katarzyna Wodarska
(zA)

Glosowanie w sprawie w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przystqpienia
do s porzqdzen ia m iejscowego pla n u za gos podarowan ia przestrzen nego
Gminy sochocin dla teren6w w granicach administracyjnych wsi Biele-,
ciemniewo, Gutarzewo, Kepa, Kuchary Kr6lewskie, Kuchary 2ydowskie,
Milewo, wycinki, Zelechy; - czas gtosowania:22 czerwca 2024, godz. 11:22,
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wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE Slf : 0, BRAK GT OSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyiski (PRZECIW), Pawel Giranowski (ZA),
Zbigniew Gontarek (PRZECIW, Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski
(ZA),lzabela Ku2niewska (ZA), Stanistaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika
Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (PRZECIW), Piotr Sokotowski (ZA), t ukasz Szabrahski (ZA),
Kalazyna Wodarska (ZA)

l0.GNosowanie w sprawie w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przystqpienia
do spo rzqdzen ia m iejscowego pla n u zagos podarowan ia przestrzen nego
Gminy Sochocin dla teren6w w granicach administracyinych wsi Baraki,
Budy Gutarzewskie, Koliszewo, Kolonia Sochocin, Kondrajec,
Podsmardzewo, Rzy, Smardzewo, Wierzb6wiec; - czas g+osowanta:27
czerwca 2024, godz. 11:23, wyniki: ZA:12,PRZECIW: 3, WSTRZYMUJI SIQ:
0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyiski (PRZECIW), Pawel Giranowski (ZA),
Zbigniew Gontarek (PRZECIW), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski
(ZA), lzabela Ku2niewska (ZA), Stanistaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika
Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (PRZECIW), Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz Szabrafski (ZA),
Katarzyna Wodarska (ZA)

11. Glosowanie w sprawie w sprawie zmiany uchwaNy w sprawie przystqpienia
do sporzqdzen ia m iejscowego pla n u zagospoda rowa n ia przestrzen nego
Gminy Sochocin dla teren6w w granicach administracyinych wsi
Bolgc i n, Ciem n iewo Budy, Dro2d2yn, G romad zyn, ldzikowice,
Jqdrzejewo, Kolozqb, Niewikla, Pruszkowo, Slepowrony; - czas
glosowania:27 czerwca 2024, godz. 11:31, wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 3,
WSTRZYMUJE Slf: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyfski (PRZECIW), Pawel Giranowski (ZA),
Zbigniew Gontarek (PRZECIW), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski
(ZA), lzabela Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika
Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (PRZECIW), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrahski (ZA),
Katazyna Wodarska (ZA)

12. Glosowanie w sprawie w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla teren6w polo2onych w mie6cie
Sochocin; - czas glosowaniai 27 czeruca 2024, godz. 11:32, wyniki: ZA'. 14,
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf : 1, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (ZA), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek WSTRZYMUJE SlQ), Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawski
(ZA), lzabela Ku2niewska (ZA), Stanistaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika
Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (ZA), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrahski (ZA),Katarzyna
Wodarska (ZA)

l3.Glosowanie w sprawie w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Sochocin dla teren6w w
granicach administracyjnych wsi : Biele, Ciemniewo, Gutarzewo, Kepa,
Kuchary Kr6lewskie, Kuchary 2ydowskie, Milewo, Wycinki i 2elechy; -
czas glosowania: 27 czerwca2024, godz. 11:33, wyniki: ZA:12,PRZECIW: 1,
WSTRZYMUJE Slf: 2, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyiski (WSTRZYMUJQ StQ), pawet
Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek WSTRZYMUJE SlQ, Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin
(ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), Et2bieta Otszewska
(ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Wactaw Rutkowski (PRZECIW), Piotr Sokotowski (ZA), t-ukasz
Szabraflski (ZA), Kalarzyna Wodarska (ZA)

14. Gtosowanie w sprawie sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Sochocin dla teren6w w granicach
administracyjnych wsi : Baraki, Budy Gutarzewskie, Koliszewo, Kolonia
sochocin, Kondrajec, Podsmardzewo, Rzy, smardzewo iwierzb6wiec; -
czas gNosowaniat 27 czerwca2024, godz. 11:34, wyniki: ZA:13, PRZECIW: 1,
WSTRZYMUJE SIQ: 1, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECN!: 0

Wyniki imienne: Krzyszlof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Pawet Giranowski (ZA), Zbigniew
Gontarek (WSTRZYMUJE SlD, Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jerzy Karabin (ZA), Dariusz Kujawstii
(ZA),lzabela Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Jolanta Monika
Olszewska (ZA), Wactaw Rutkowski (PRZECIW), Piotr Sokolowski (ZA), t ukasz Szabrahski (ZA),
Kalarzy na Wtodarska (ZA)

15. Glosowanie w sprawie w sprawie mieiscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Sochocin dla teren6w w granicach
administracyjnych wsi: Bolqcin, Ciemniewo Budy, Droild2yn,
Gromadzyn, ldzikowice, Jqdrzejewo, Kolozqb, Niewiklan Pruszkowo i
Slepowrony. - czas glosowaniai 27 czerwca 2024, godz. 11:35, wyniki: ZA:
12,PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE Slf: 2, BRAK GTOSU: 0, N|EOBECNI: 0

Wvniki imienne: Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyriski WSTRZYMUJf SIQ), Pawet
Giranowski (ZA), Zbigniew Gontarek WSTRZYMUJE SlQ, Slawomir Gwiazdowski (ZA), Jezy Karabin
(ZA), Dariusz Kujawski (ZA),lzabela Ku2niewska (ZA), Stanislaw Kwiatkowski (ZA), El2bieta Otszewska
(ZA), Jolanta Monika Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski (PRZECIW), Piotr Sokolowski (ZA), t-ukasz
Szabraiski (ZA), Katarzyna Wtodarska (ZA)
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Uczestnictwo w glosowaniach

1. Dziqgielewski Krzysztof: 15/15
2. Gburzyhski Jakub: 15115
3. Giranowski Pawel: 15115
4. Gontarek Zbigniew: '15115
5. Gwiazdowski Slawomi: 15115
6. Karabin Jerzy:15115
7. Kujawski Dariusz: 15115
8. KuZniewska lzabela: 15115
9. Kwiatkowski Stanislaw: 15/15
10. Olszewska Elzbieta: 15115
11. Olszewska Jolanta Monika: 15115
12. Rutkowski Waclaw: 15/15
13. Sokotowski Piotr: 15115
1 4. Szabraliski t-u kas z: 1 51 1 5
1 5. Wodarska Katarzyna: 1 5/15

Przygotowal(a): lwona Bialqcka
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